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  PROSLAVA
    Savez bačkih Bunjevaca proslavio 5. rođendan
    

  

   U petak, 16. novembra, na Otvorenom univerzitetu u Subotici, Savez bačkih Bunjevaca
upriličio je proslavu povodom pet godina svog postojanja. Na proslavi, na kojoj su prisustvovali
predstavnici lokalne vlasti u Subotici, predsednik SBB-a Mirko Bajić istakao je osnovne
razloge postojanja stranke, te rezultate koji su ostvareni od dana osnivanja stranke, 6. maja
2007. godine.

  

- S obzirom da je stranka petu godinu postojanja napunila baš u vreme izbora, 6. maja, naravno
da nismo mogli slaviti dok se sve oko izbora ne završi. Sad kad je to okončano, kad znamo šta
smo postigli, možemo da se pohvalimo, jer sve ono što smo proklamovali u predizbornom
periodu u 2012. godini smo gotovo u potpunosti i ostvarili. Sad kad smo deo skupštinske većine
i aktivno učestvujemo u vlasti u ovom gradu, mislim da bunjevačka nacionalna manjina sad prvi
put ima respektibilnog predstavnika u skupštinskoj vlasti koji može zajedno sa drugima da
doprinese onom što je interes bunjevačke nacionalne zajednice. Osnovni moto za naš rad je to,
da svaka nacionalna zajednica, a naročito naša, bunjevačka, mora da definiše svoje političke
potrebe, profiliše svoj politički interes i da onda samostalno, ali i zajedno sa drugima, u prvom
redu prijateljima, to i realizuje. To je jedini put da i bunjevačka zajednica stekne sva ona prava
koji drugi imaju. Neka prava smo stekli, neka još ne, a to znači da ukoliko nastavimo ovim
putem i ako imamo svoje političke predstavnike u vlasti, za to možemo da se izborimo, jer u
demokratiji nema drugog puta. SBB može da se pohvali da u tom putu doprinosi, a mislimo da
ćemo u budućnosti to moći još više, da ćemo u budućnosti imati poslanike u Pokrajinskoj
skupštini, a jednog dana nadamo se i u Republičkom parlamentu  - zaključio je Bajić.
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   Posle obraćanja predsednika SBB-a, od prisutnih gostima su se obratili Žika Gojković,
potpredsednik SPO-a, 
Marko Marić
, predsednik GO PUPS-a u Subotici i 
Rodoljub Đurić
, predsednik GO SPS-a u Subotici.

  

Domaćin je na kraju goste počastio prigodnim koktelom.

  

  

Kliknite na fotografiju da biste je uvećali
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